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     Vážení spoluobčané, obdrželi jste letošní vydání našich novin, ve kterých bychom chtěli 

informovat o dění v našich obcích, o činnosti SDH a o dalších důležitých pracovních i 

kulturních akcích. Dne 22.3.2024 proběhla cestovatelská beseda s Ing. Pavlem Kašparem 

z Malšic u Tábora, který nás zavedl tentokráte do země nejvyšších hor světa Nepálu. 

Vzhledem k velkému zájmu se pokusíme pana Ing. Kašpara opět pozvat, aby nás provedl 

dalšími místy, která navštívil. Naši hasiči opět postavili májku a zajistili posezení u ohně. 

Obec se rovněž podílela na zajištění čarodějnického posezení na střelnici v Hájku nad 

Bilinou. Dne 5.7.2024 jsme uspořádali na letním parketu taneční zábavu se skupinou 

FANTOM. Se zajištěním akce nám pomáhali naši hasiči. Dne 27.7.2024 proběhlo již tradiční 

pouťové posezení při harmonikách v Bilině. Týden na to v neděli 4.8.2024 jsme uspořádali 

pouťové pození na letním parketu ve Veselíčku, kde k tanci a poslechu hrál p. Céza. Bohužel 

této akce se téměř nikdo nezúčastnil. Na konci prázdnin 30.8.2024 proběhla opět na letním 

parketu taneční zábava se skupinou PARADOXY a se zajištěním opětovně pomohli naši 

hasiči. V sobotu 26.10.2024 uspořádala paní Markéta Kotmelová na hřišti a v jídelně pro děti 

Hallowenské odpoledne. Bylo to výborně připravené, ale účast se dala spočítat na prstech 

jedné ruky.  V sobotu 30.11.2024 v Bilině  a v neděli 1.12.2024 ve Veselíčku jsme rozvítili 

vánoční stromečky. V Bilině u stromečku nám vyprávěl pan Ing. Petr Fořt o historii Biliny, a 

všem se jeho povídání líbilo. Do Veselíčka ke stromečku přijel nový pan farář Mgr. Quirín 

Ján Barník, O. Praem.  

     Na jaře letošního roku jsme zakoupili nový profi sekací traktor k údržbě zeleně v našich 

obcích. V budově školy, kde se nachází obecní byt, jsme z důvodu havarijního stavu ubourali 

až pod střechu komín a postavili nový. Když už mluvím o škole, tak za zmínku stojí, že se 

nám od poloviny dubna až do poloviny října podařilo pronajmout ubytovací kapacity ve škole 

stavební firmě z Prahy.  

     Na konci letošního roku mělo dojít k přeložení vedení NN do země od křižovatky u 

Nováků, kolem obecního úřadu až po bývalý špýchar, včetně příjezdové cesty ke škole a na 

hřiště. Byla zpracována kompletní projektová dokumence k výstavbě nového veřejného 

osvětlení, v červnu jsme získali platné stavební povolení pro tuto akci, a rovněž byla 

zpracována žádost o dotaci. Bohužel na začátku prosince nám bylo společností EGD sděleno, 

že tato akce se z finančních důvodů odkládá na neurčito. V měsíci lednu nebo únoru se bude 

pouze realizovat ulička na hřiště, kde vzniká jedno nové odběrné místo a nově bude připojena 

i škola. Z tohoto důvodu bude ulička na cca týden uzavřena, a k cestě k nádobám na tříděný 

odpad budete muset použít průchod mezi kostelem a školou. 

     Dále ve Veselíčku před domem č. 14(v současné době ve vlastnictví firmy z Moravy) se 

nám podařilo odkoupit 11 m² pozemku, tak aby mohlo dojít k rozšíření chodníku v tomto 

úzkém a velmi nebezpečném místě. Nyní již pracujeme na kupní smlouvě. V sousední 

nemovitosti č. 41, dojde k odkoupení 1 m² pozemku, aby chodník plynule navázal. 

      

           Přeji Vám mnoho štěstí, zdraví, osobních a pracovních úspěchů do Nového roku 2025. 

 

starosta obce                               

Pavel Vondruška 



 

 
ZPRÁVA O ČINNOSTI SDH VESELÍČKO 2024 

 

Dne 13. ledna letošního roku se uskutečnila výroční schůze našeho hasičského sboru, v 

průběhu ledna zástupci našeho sboru navštívili i výroční schůze ostatních sborů našeho 

okrsku (Branice, Stehlovice, Okrouhlá a Křižanov). 

Stavbu májky s pálením čarodějnic a opékáním buřtů u hasičské zbrojnice jsme zajistili v 

obvyklém termínu, v předvečer Prvního máje. Díky obětavosti našich mladých hasičů se tento 

rok podařilo májku uhlídat. 

V sobotu 12. května jsme provedli pravidelný sběr železného šrotu. 

V sobotu dne 8. června se uspořádali hasiči z Okrouhlé okrskovou soutěž. Stejně, jako v 

minulých letech zvítězilo družstvo Stehlovic. Naši hasiči se umístili druzí a třetí místo 

obsadili Branice. 

Přestože Stehlovičtí již několik let nenašli přemožitele, nepřestávám věřit, že se to podaří a 

zrovna našim hasičům - vyhrají putovní pohár okrsku a dosáhnou na prémii přislíbenou 

starostou naší obce. Třeba to vyjde hned v příštím roce v Křižanově?? 

Jiných soutěží v požárním sportu se v letošním roce naši hasiči bohužel nezúčastnili. 

U příležitosti druhého pouťového víkendu jsme zabezpečili tyto akce: 

V pátek 2. 8. jsme na letním parketu ve Veselíčku uspořádali taneční zábavu s rockovou 

skupinou Suteren. 
V sobotu 3. 8. jsme také na letním parketu zajistili zdárný průběh již devátého ročníku 

Gulášované -   mezinárodní soutěže ve vaření kotlíkového guláše. Za pěkného počasí se 

snažilo uvařit ten nejlepší guláš 29 soutěžních týmů. 

O této naší, tradiční pouťové události pravidelně informují místní média, Milevské noviny 

(JcTEĎ):https://www.jcted.cz/83722-video-ve-veselicku-zvitezila-hovezi-klasika-

nejdulezitejsi-ingredienci-je-laska/ a nově také časopis AHA. 
Od 13. září byli členové zásahového družstva v pohotovosti kvůli výstraze povodňového 

nebezpečí.  Nakonec nebylo v naší obci potřeba zasahovat. 

V sobotu 7. 12. se, za přispění obce, uskutečnilo neformální ukončení letošní sezóny. 

Výroční valná hromada, kde bude mimo jiné zmíněna i letošní činnost a navrženy aktivity pro 

rok následující, se uskuteční od 19. hodin dne 11. ledna roku 2025 v bývalé školní jídelně ve 

Veselíčku. Tímto si dovoluji pozvat všechny členy našeho sboru a také naše příznivce a 

podporovatele. Vítáni jsou i občané Veselíčka a Biliny, kteří se zajímají o dění v naší obci. 

 

Za SDH Veselíčko 

Zdeněk Bauška 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.jcted.cz/83722-video-ve-veselicku-zvitezila-hovezi-klasika-nejdulezitejsi-ingredienci-je-laska/
https://www.jcted.cz/83722-video-ve-veselicku-zvitezila-hovezi-klasika-nejdulezitejsi-ingredienci-je-laska/


 

Svoz odpadu  v roce 2025 

 

Svoz odpadu se v kalendářním roce 2025 nemění, a svozový den je úterý(viz. přiložený 

svozový kalendář). Dále bylo v prosinci 2024 svozovou firmou upřesněno, že kovové 

popelnice budou v roce 2025 i nadále vyvážet, protože nedošlo k obměně jejich vozového 

parku. Termín kdy k tomu dojde, není prozatím znám. Ohledně poplatku za svoz komunálního 

odpadu a využívání sběrného dvora uvádím, že na rok 2025 poplatky zvyšovat nebudeme. 

                                    

       

                                      
 

Gratulace patří všem, kteří dosáhli životního jubilea. Bez udání věku to jsou: pan Karel 

Procházka, paní Albína Pospíšilová, paní Marie Petrová, pan Zdeněk Řežábek, paní Hana 

Řežábková, pan Jiří Kulhánek, pan Jaromír Krupka, paní Jaroslava Krupková, paní Jana 

Nováková, pan Vladimír Rybár, paní Marie Tomášková, pan Zdeněk Schaffer, paní Dana 

Kodatová, paní Alena Volfová, paní Marie Faladová, paní Jana Tatarková, pan Zdeněk Hynek 

a paní Jana Wittbergerová 

 

Hodně zdraví a úspěšný nový rok 2025 přejí všem čtenářům „Našich novin“ jejich 

autoři a zastupitelé naší obce. 
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